
commissie Algemene en Bestuurlijke Aangelegenheden Blz. 1 
  
 

Notulen 6e vergadering, 27 oktober 2014  Commissie ABA

  
 
Aanwezig:   
 

Voorzitter: J.L. van Aert  
Secretaris: mr. F.A.M. Coppes 
Leden: mw. M.M.C. Meulendijks (SP), mw. S.T.G.P. Peters (CDA), C.H.M. van der Burgt 
(VVD), H.M.J.M. van Dijk (SDOH/HB), S.W. van Lierop (FVvL), M. Chahim (PvdA), N. Zarroy 
(D66), T.J. van Mullekom (HA), mw. M.J.A. Maas (GL), F.J. Mol (Senioren 2013), M.P.J. 
Rieter (HH)  
 
Portefeuille: mw. P.J.M.G. Blanksma-van den Heuvel (burgemeester), mr. drs. A.P.M. ter 
Voert (gemeentesecretaris),F.P.C.J.G. Stienen (wethouder) 
Adviseurs: mw. mr. M.C. Mol (afdelingsmanager VBJZ), mr. W. Klomp (VBJZ), mw. drs. N. 
van Dam (BV.BOS.BC), mr. J. Jaspers (Griffier) , mw. T. van Horne (SE.EC.EA). Gast: 
G.L.C.C. van Waardenburg (D66) 
Notuliste: mw. H. Bressers                                                                                                     
     
 

Afwezig 
MK: 

 

 
1. Opening en mededelingen. 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
De commissieleden hebben geen enkel bezwaar dat de heer Rieter nu alvast deelneemt aan deze 
commissievergadering, vooruitlopend op diens benoeming tot lid van de raadscommissie in de komende  
raadsvergadering af te wachten.   
 
2. Vaststellen agenda 27 oktober 2014. 
De agenda wordt vastgesteld.  
 
3. Vaststellen notulen 15 september 2014. 
De heer Rieter merkt op dat hij niet de vervanger van de heer Van Lierop was. Hij heeft alleen van zijn 
afwezigheid gebruik gemaakt. Dit is iets heel anders. 
De notulen worden met inachtneming van deze correctie vervolgens vastgesteld. 
 
4. Ingekomen stukken. Geen. 
 
5. Mededelingen. 

 
De burgemeester laat weten dat zij een brief heeft ontvangen van de gemeenteraad. De gemeenteraad is 
er niet in geslaagd om tot een verruiming van de regels voor de vestiging van een coffeeshop te komen. Zij 
heeft inmiddels de vigerende beleidsregel ingetrokken.  De burgemeester gaat zich beraden over de aan 
haar gestuurde brief en komt snel met een voorstel. Zij neemt hierin haar eigen bestuurlijke 
verantwoordelijkheid.  
De heer Chahim laat weten dat het desondanks toch nuttige gesprekken zijn geweest. 
De heer Van Mullekom hield er een nare smaak aan over. 
De heer Rieter roept zijn collega’s op alsnog met iets te komen. 
 

a. Vanuit het SRE/Metropoolregio Eindhoven. 
b. Regionale samenwerking Peelsamenwerking 6.1. 

 
De burgemeester laat weten dat er aanstaande woensdag een bijeenkomst is in Asten. Daar zal een 
presentatie gegeven worden met als thema de Participatiewet. 
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6. Stukken ter bespreking. 
a. Versterking Stadsmarketing. 

Wethouder Stienen geeft de geschiedenis weer en geeft een toelichting over de versterking van 
stadsmarketing. Helmond Marketing wil een spin in het web zijn. De heer Pieter van Geel is de  nieuwe 
voorzitter. Helmond Marketing en de gemeente Helmond willen samen een nieuwe impuls geven aan het 
vermarkten van de stad.  
 
De heer Rieter merkt op dat hij op 29 december 2011 al aandacht heeft gevraagd voor ’t Speelhuis en de 
Vlisco. Dit zijn echte Helmondse publiekstrekkers. Hij vraagt : Zijn wij de huiskamer van de Peel ? Iedere 
koopzondag: een feest, spreekt hem aan. Volgens hem worden er te veel Engelse woorden gebruikt in het 
stuk. Hij zou deze woorden graag anders verwoord zien.   
De heer Chahim heeft begrepen dat de oude stadsvisie niet volledig verloren is gegaan. Stadsstijl een 
nieuw logo is volgens hem verspilling van geld. In de begroting is een bedrag opgenomen van € 328.000,--. 
Hij zegt dat er een iets betere begroting moet worden gepresenteerd. De raad heeft een kader stellende en 
controlerende rol. De heer Chahim staat positief tegenover Helmond Marketing. Je moet investeren in de 
Helmonder. De verandering in de richting van buiten naar binnen is positief 
 
Mevrouw Maas zegt dat de verandering van buiten naar binnen is goed. 
Waarom is gekozen voor het takenpakket en de nieuwe rol: aanjagen spin in het web. 
Op jaarbasis is er een totaal bedrag van € 267,500,-- nodig waarvan 1.500 uur voor fondsenwerving. De 
verhouding ten opzichte van de benodigde middelen is merkwaardig.  
B2 Centrum Is het aantal bezoekers bekend ? Maak gebruik van de regionale kranten. 
B3 Generieke promotie & productontwikkeling een heel goed middel is het NS spoorboekje, de middelen zijn 
nauwelijks van deze tijd. Stichting Brainport moet in de uitwerking terugkomen.  
Haak aan bij  de gemeente Eindhoven: Design week en Glow voor wat meer creativiteit. 
 
De heer Mol laat weten dat hij aan het college van B&W een aantal vragen heeft gesteld over de versterking 
Stadsmarketing Helmond 2015. Hij maakt daarom een voorbehoud. 
 
Mevrouw Meulendijks is voor bundeling van taken. Echter niet voor het uitgeven van extra geld. Zij is voor  
promotie van het ‘bijzonder’ kasteel van Sinterklaas. Zij mist de aandacht voor de wijken. Waarop ligt de 
boventoon op het centrum en niet bij de wijkwinkelcentra ’s.   
Mevrouw Meulendijks is benieuwd met wie er is ge klankbord. Daarnaast is zij benieuwd of de Stichting 
Marketing er altijd tussen blijft zitten.  
 
De heer Chahim is van mening dat er tegenover het effectiever en efficiënter te werk gegaan best kortingen 
tegenover mogen staan. Volgens hem is het plan bijna hetzelfde,  alleen nu is de stadsmarketeer weg. 
 
De heer Van Mullekom spreekt lof uit voor de kasteeltuinconcerten en het fietsrondje Helmond. Hierdoor is 
Helmond goed op de kaart gezet. De publiekstrekker moeten herkenbaar worden gemaakt. Bijvoorbeeld de  
voorgevels aan te passen. Volgens hem houden de mensen van nostalgie. De Vlisco moet Afrika naar 
Helmond halen, b.v. door de organisatie van een Afrikaanse week. Hij steunt het voorstel. 
 
De heer Zarroy zegt een positief verhaal van buiten naar binnen. Volgens hem is er niet gesproken met de 
belanghebbenden in de stad.  Welke financiële impulsen zijn er ? Het uitdragen van de trots van Helmond is 
belangrijk. Brainport is een uitgangspunt. Er is geen aandacht voor sport en culturele wijken. Waarom geen 
aandacht voor de Peelgemeenten. De kanttekeningen zijn wel degelijk een punt van aandacht. Het is een 
traject met een lange adem. De Helmonder zelf kom nergens terug in het stuk. Evenementen zijn een stip 
aan de horizon.  
 
De heer Van Dijk is benieuwd wat mevrouw Ras uiteindelijk wel heeft gedaan. Blijf ook oog houden voor de 
wijk. Brainport is een prima idee. 
 
De heer Van de Burgt zegt dat de stadsmarketing duidelijk gericht is naar de Peel en Brainport. De  
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bestaande initiatieven moeten in stand worden gehouden. Het Helmond magazine promoten. Het 
Stadscentrum moet aandacht vragen aandacht voor detailhandel en de horeca. Hij heeft er vertrouwen in. 
De heer Van de Burgt heeft een aandachtpunt. De regels rondom de evenementen moeten opnieuw tegen 
het licht worden gehouden 
De heer Zarroy is benieuwd naar het verschil. 
De heer Van de Burgt zegt dat stadsmarketing  hoog in het vaandel staat. 
De heer Van Lierop is ook van mening dat het van buiten naar binnen werken een positief verhaal is. 
Een goede start is belangrijk. De keuze voor het woord de huiskamer van de Peel is ongelukkig. Hoe wordt 
webcare geborgd ? Net als de heer Van de Burgt wil hij dat de regels rondom de evenementen opnieuw 
tegen het licht worden gehouden. 
 
Wethouder Stienen zegt desgevraagd dat het bestuur een stichting is. 
 
De heer Beck laat weten dat er wel degelijk iets is veranderd.  
Helmond Marketing  is dominant. Aanpak strategie stadsmarketing gebeurt net als bijvoorbeeld in Eindhoven 
en Tilburg. Deze gemeenten hebben al lang geleden besloten om hun marketing op een bepaalde manier 
aan te pakken en te verstevigen. De strategie is nog lang niet af.Er is gebruikt gemaakt van de verhalen van 
mevrouw Ras en er is ook gebruikt gemaakt van het materiaal wat er al lag. 
 
De heer Van Meerwijk laat weten dat men gaat samenwerken met het centrummanagement om op die 
manier de budgetten te bundelen. Dit zal ook een effectief voordeel opleveren. Gezamenlijk zijn ze 
aansprakelijk. Een bezoek brengen aan het kasteel van Sinterklaas met een overnachting scoort goed. Wat 
betreft de Vlisco zullen de krachten worden gebundeld. Vrijwilligers zijn heel hard nodig. 
De strategie is nog lang niet af. Achter de naam: de huiskamer van de Peel hoeft men niet zo veel te 
zoeken. Hij zal dit meenemen. Hij zegt dat geen extra geld zal worden uitgegeven. Het betreft slechts de 
verschuiving van geld.   
 
De heer Rieter is benieuwd of de gemeente toeristenbelasting kan invoeren. De Helmonder als 
ambassadeur. Hij maakt een technisch voorbehoud. 
De heer Zarroy vraagt om een verder uitwerking van de begroting voor de komende raadsvergadering. 
De heer Van de Burgt stelt voor om de regels en de kosten te koppelen aan een evaluatie moment. 
Net voor de zomervakantie juni 2015 evaluatiemoment stand van zaken. 
   
Aan het einde van de gedachtewisseling zijn voorbehouden gemaakt door de vertegenwoordigers van 
de fracties PvdA, Groen Link, Senioren 2013, SP, D’66, de heer Rieter en FVvL. Dit stuk heeft daarom 
de kwalificatie  spreekstuk gekregen.    

 
 

b. Ontwerp begroting 2014-2015 openbaar lichaam Peel 6.1. 
De secretaris laat weten dat de begroting is opgesteld onder verantwoordelijkheid van het Dagelijks Bestuur 
van de Gemeenschappelijke regeling. De uitgangspunten uit het advies Stuurgroep Peelsamenwerking, 
waarmee u in mei 2013 geeft ingestemd, zijn daarbij leidend. Er is een verbeterslag aan de begroting 
gegeven omdat de begroting gedateerd was 
De heer Van Dijk kan instemmen. Hij is benieuwd of de € 470.000,-- ook te maken heeft met het personeel. 
Antwoord: er zijn geen loonkosten en daarmee samenhangende kosten opgenomen. Het personeel blijft in 
dienst van de latende gemeenten.  
De heren Rieter, Zarroy en Mol vinden het een prima voorstel. 
 

Door de fracties is kenbaar gemaakt dat zij zich hiermee kunnen verenigen. Dit voorstel heeft om die 
reden de kwalificatie hamerstuk gekregen.    

 
 

c. Notitie werkgroep herziening raadscommissie/vergaderschema 2015. 
Mevrouw Peters constateert dat de financiën per vakcommissie besproken gaan worden. 
Het is goed dat er reservedatums zijn. Waarom verschuivingen naar de raadscommissie ABA ?  
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De heer Van Dijk zegt dat er een discussiepunt is. Namelijk de rol van de raadscommissie MO&E. De angst 
bestaat de onderwerpen niet genoeg ruimten krijgen. Iedere commissie heeft zijn eigen specialisme. 
De heer Van Lierop is benieuwd waarom er geen rekening is gehouden met de schoolvakanties. Op 28 april 
2015 staat er namelijk gewoon een raadsvergadering geagendeerd. 
De heer Van de Burgt zegt dat het belangrijk is dat men geen dubbele werkzaamheden gaat verrichten. Het 
voorstel om de commissie ABA te wijzigen in de commissie Bestuur en Economie zal niets opleveren. 
Economie is een heel ander verhaal. De verschuiving in de takenpakketten van de raadscommissies levert 
volgens hem geen voordelen op. Ook het verplaatsen van commissieleden is niet efficiënt. Zijn fractie maakt 
daarom een voorbehoud.  
De heer Zarroy zegt dat de insteek van het verhaal duidelijk is weergegeven in het commissieformat. 
Mevrouw Maas is voor efficiënter en schriftelijk vergaderingen. Zij vraagt rekening te houden met de 
schoolvakanties. 
 
De heer Chahim zou het fijn vinden als de raadsleden deze werkwijze een kans willen geven. Deze 
werkwijze zal ook geëvalueerd worden. De opmerking van de heer Van Lierop over de meivakantie zal hij 
meenemen. Wat betreft de vraag over de verschuiving van mensen antwoord hij dat burgercommissieleden 
gewoon kunnen overgaan. Deze werkwijze levert echt een vorm op van efficiënter en effectiever vergaderen. 
Voor de zomervakantie zal een evaluatie moment plaatsvinden. 
 
Mevrouw Peters is benieuwd wat de noodzaak is om werkzaamheden bij MO&E weg te halen. 
Mevrouw Maas is benieuwd of het aantal van 20 raadsleden een toereikend aantal is. 
 
De heer Chahim laat weten dat er in de voorjaarsnota ruimte in de begroting was. Hij stelt om of deze 
werkwijze een kans te geven. 
Mevrouw Van de Waardenburg zal de vraag van mevrouw Maas over de 20 raadsleden zeker meenemen. 
Het is de bedoeling de aanpassing van de Verordening op raadscommissies, en zo nodig het reglement van 
orde te agenderen voor de raadsvergadering van december.  
 

Aan het eind van de bespreking bleek dat de vertegenwoordigers van de fracties van de SP, VVD, CDA, 
SDOH-HB, Groen Links, Helder Helmond en FVvL een voorbehoud hebben gemaakt bij de voorgestelde 
werkwijze. Dit stuk heeft om die reden de kwalificatie spreekstuk gekregen.  

  
d. Evaluatie pilot verruiming openingstijden horeca centrum Helmond 2013-2014. 

De burgemeester laat weten dat de pilot binnen de looptijd is geëvalueerd en de uitkomst is positief. Ook de 
politie heeft een positief advies uitgebracht. Daarom is verruiming openingstijden toegestaan. Complimenten 
worden uitgesproken voor mevrouw Van Dam. 
 

De aanwezige commissieleden hebben van deze evaluatie kennis genomen evenals van het voorstel van 
de burgemeester om middels vaststelling van een beleidsregel de openingstijden structureel  te 
verruimen. Alle fracties kunnen zich hiermee verenigen. 

 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter, met dank aan de aanwezigen om 23.10 uur de 
vergadering.   
 
De commissie Algemene en Bestuurlijke Aangelegenheden, 
De voorzitter,                                                  De secretaris, 
 
 
 
 
 
 


